

Notulen van de bestuursvergadering van 11 juni 1985.

Aanwezig: Anja, Fred, Harrie, Jenny en Jop

- Agenda: 1 opening  
 2 Berry  
 3 Nationale jeugdcollecte  
 4 Eric  
 5 Vergadering vier Nijmeegse verenigingen  
 6 Clubhuis  
 7 Begroting  
 8 E.C  
 9 T.C.  
 10 Rooster en jaarkalender  
 11 Rondvraag  
 12 Sluiting

- (1) de vergadering wordt door Jop geopend.
- (2) Berry heeft een stuk geschreven waarin hij zijn plan uiteenzet voor de feestelijke opening van het nieuwe veld. Hij is op de vergadering aanwezig om dit plan te bespreken. Het bestuur dacht dat het niet mogelijk was om tijdens de vergadering een voorlopig programma op te stellen. In plaats daarvan zijn de volgende afspraken gemaakt:  
 de opening zal plaatsvinden in het weekend van 21/22 september (onder voorbehoud);  
 Berry zal de taak op zich nemen om een werkgroep te vormen, die voor de organisatie verantwoordelijk is. Hij zal daartoe ondermeer Anja benaderen en mensen uit de E.C., de J.C. en de W.C.. Anja zal hem hierbij helpen.  
 Er moet contact opgenomen worden met de voetbalvereniging uit Lindenholt om te praten over een eventuele samenwerking. Er moet snel duidelijkheid komen over de beschikbaarheid van ons clubhuis, dit is een taak voor het bestuur.  
 De werkgroep zal tevens een begroting maken van de organisatiekosten. Het bestuur zal dan samen met de werkgroep deze begroting bespreken.
- (3) Het bestuur heeft besloten om deel te nemen aan de Nationale Jeugd Collecte. In principe zullen er tien collectebussen besteld worden. Harrie zal dit doen.
- (4) Eric Meeuwsen heeft aan het bestuur gevraagd om tijdens zijn

militaire dienstplicht slechts f6,- contributie te betalen. Hij komt dan wel trainen en wil graag meespelen wanneer hij in Nijmegen is. Het bestuur besluit om Eric voor te stellen f10,- te betalen (f6,- zijn de bondslasten en hij betaalt f4,- voor het trainen en het spelen). Harrie zal Eric hiervan schriftelijk op de hoogte brengen.

Verder zal Harrie Ria Kersten benaderen om na te vragen hoe de f6,- regeling er precies uitziet.

Tenslotte vindt het bestuur dat elk verzoek om reductie via het secretariaat aangevraagd moet worden en in het bestuur besproken moet worden.

- (5) Dhr. Garretsen heeft een brief opgesteld aan de gemeente waarin hij vraagt om herziening van de veldhuur. Hij vindt dat de veldhuur lager kan zijn. De vraag is of wij deze brief nu mee kunnen onderschrijven. Het bestuur vindt van niet omdat wij nog zelf geen duidelijkheid hebben over het gebruik van de nieuwe velden en dus ook over de huurprijs ervan. Jop zal dhr. Garretsen vragen om zijn brief namens de vier verenigingen nu nog niet op te sturen maar een paar maanden later, zodat wij de brief alsnog kunnen steunen. Wanneer het Jop niet lukt dhr. Garretsen te bereiken zal Harrie het van hem overnemen.

De drie andere verenigingen zullen proberen iets te doen aan de grote verspreiding van trainingstijden over de sportzalen. Keizer Karel zal in het nieuwe seizoen verschillende cursussen organiseren.

De volgende vergadering van de vier Nijmeegse verenigingen zal plaatsvinden op 19 september a.s. onder auspiciën van ons. Jenny zal voor die avond het Winkelsteeghclubhuis reserveren en het bestuur zal de volgende vergadering een agenda moeten opstellen. Gedacht wordt aan het organiseren van oefenwedstrijden.

- (6) Harrie zal de heer Miltenburg benaderen om een afspraak te maken voor een gesprek over het gebruik en de huur van de velden. Het is belangrijk om goede afspraken te maken over het trainingsveld.

Bovendien zal Harrie aan dhr. Miltenburg vragen of de kantine verplaatst moet worden. Dit is van belang in verband met verplaatsingskosten (dus liever niet).



Fred zal Otto Bor benaderen om hem te vragen de keet te taxeren, tevens is er misschien de mogelijkheid aanwezig om Otto Bor te vragen ons te assisteren bij de onderhandelingen. Jenny zal bij Simon Kersten informeren naar de mogelijkheid om een lening af te sluiten en naar de grootte van onze reserve.

- (7) De welpencommissie krijgt f100,-, dit wordt in de begroting opgeneomen. Jenny zal de nieuwe begroting uittypen.
- (8) Anja zal een afspraak maken met de E.C. om te praten over de nieuwe structuur van de E.C.
- (9) Er moet een nieuw rooster komen van de trainingen in het + nieuwe seizoen. Belangrijk daarbij is dat de trainingsuren
- (10) binnen de begroting blijven; het is daarom misschien goed om een aantal trainingsuren achter de hand te houden.  
Het bestuur is van plan om te streven naar een vast vergaderrooster, zodat elk bestuurslid aanwezig kan zijn.  
Tevens wordt het idee van de jaarkalender opnieuw ingevoerd; dit geeft een overzicht van alle activiteiten en belangrijke data in één verenigingsjaar.
- (11) Fred informeert naar de mogelijkheid om de notulen van de bestuursvergadering ook rond te delen onder de verschillende commissies, maar ook dat het bestuur de notulen krijgt van de commissievergaderingen. Het bestuur vindt dit geen punt voor de rondvraag en zal dit bij de volgende vergadering apart op de agenda zetten; Harrie oppert het idee om maandelijks vertegenwoordigers van de commissies en bestuur bijeen te brengen om informatie uit te wisselen.
- (12) Jop sluit de vergadering.

DE VOLGENDE VOLTALLIGE BESTUURSVERGADERING IS OP 7 AUGUSTUS  
AANVANG 19.30 uur bij JENNY.